
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 25. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 136

DONG Energy returnerede i 2013 licensen til Svanefeltet, da man mente, at teknologien

ikke fandtes til at indvinde gassen på forsvarlig vis fra et HPHT-felt på 5,5-6 kilometers

dybde. Hvad får ministeren til at mene, at en forsvarlig indvinding af Svanefeltet er mulig

nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. december 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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